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Consell de Barri de Verdum.  

Data i hora:  29 de novembre del 2023 a les 18h. 

Lloc: Casal de Barri del Verdum. C/ Luz Casanovas n4 

Taula:  Regidor de Districte: Xavier Marcé;  Gerent: Gabriel Duarte; Conseller tècnic: David 

Martinez;   Consellera de barri: Esther Paez; Tècnica de barri: Maite Berges.  

Participants:  

DSPIT: Marta Gonzalez. 

Grups polítics. Sonia Nieto (PSC);  Alexandra Lopez (Bcn comú); Javier Barreña (PPC); Lorena 

Checa (Junts);  Montserrat Cuspinera (ERC);  Yolanda Ferrer (Vox). 

Membres de l’AVV Verdum  i aprox 30 veins i veïnes en el moment de màxima afluència.  

Ordre del día 

1-Procediment d’elecció de la comissió de seguiment i la vicepresidència del Consell de Barri.  

El conseller tècnic explica que s’inicia una nova legislatura i s’ha de renovar la comissió de 

seguiment dels Consells de barri i la figura de la vicepresidència. S’informa que un cop passat 

el consell ja estarà obert el Decidim Bcn per que aquells veïns i veïnes que volen formar part es 

puguin inscriure, s’ofereix suport des de Districte si algú te dificultats per donar-se d’alta.         

Al proper Consell de Barri es validarà la nova comissió de seguiment i nomes en cas que hi 

hagués mes d’una candidatura a la vicepresidència s’hauria de votar, sent necessari 2/3 dels 

vots per resultar electa.   

2-Obres al barri (Plaça verdum/ locals/ Artesania. 

Les obres de la plaça Verdum,  iniciades a l’octubre esta previst que acabin al març del 24, han 

estat finançades per Pla de Barris i suposaran un cost de 560.000€. 

Pel que fa als locals dels C/ Alonso Cano i C/ Robert Robert estan en fase de redacció dels 

respectius projectes executius. La previsió es que la licitació es faci cap al mes d’abril del 2024 i 

l’inici d’obres al setembre.  

Al carrer Artesania, s’està fent la semaforització addicional i ampliant algunes voreres (des de 

manteniment de Districte) queda pendent una intervenció mes global que es podrà incloure al 

PRI (Pla Rehabilitació Integral).  



 
 
 
 
 
Districte de Nou Barris 
Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 
93.291.68.00 
www.bcn.cat/noubarris 

 
 
Altres projectes que es preveu incloure al Pad (23-27) son : 

*Casals i Cubero. Reforma integral. *C/ Artesania. Reforma integral.  

Per aquestes dues actuacions Districte haurà de fer acords amb privats, es demana la 

col·laboració de l’AVV com aliat.  

També hi ha la voluntat de treballar el usos de la plaça Charlot i entorns.  

Preguntes /Aportacions. 

Per que  l’Ajuntament actua en un terreny 
privat amb els serveis de neteja?  
 

Es fa en situacions en que el privat no ho fa i 
de no intervenir es pot degradar mes la 
situació (neteges d’espais privats d’ús públic) 

 

3-Mobilitat, línia 11 i accessibilitat.  

Pel que fa a la línia 11 de bus, que dona servei a Sant Andreu i a una part de Nou Barris, 

històricament es demana millorar la seva freqüència, que es força baixa. S’ha treballat, 

conjuntament amb TMB  per solucionar el problema,  fraccionant la línia.  

La part del recorregut que correspon a Nou barris esta resolta, però la part de Sant Andreu 

implica algunes reformes i tancar l’acord amb els veïns. Es preveu primer semestre del 24 com 

a termini. A Nou Barris no es modifica el traçat, nomes s’incrementa la freqüència.  

Preguntes/ Aportacions. 

Es demanen tres aspectes: Increment de la  
freqüència, apropament al  CAP Concepció 
Arenal i generar alguna parada propera al 
CAP Rio de Janeiro.  
 

Caldrà revisar els detalls de la línia quan el 
tema de les actuacions  Sant Andreu estigui 
mes avançat.  

Es demana que vingui mobilitat a explicar-ho  
al proper Consell de Barri.  
 

Es traslladarà a Mobilitat, es possible que 
vulguin fer-ho però mes endavant.  

4. Torn obert de paraula.  

Quin son els criteris per donar llicències a 
restauració?  Hi ha carrers on suposa un 
problema greu. A Joaquim Valls hi ha una sala 
de jocs i al costat una licoreria.  
 

La solució es un pla d’usos que sols afecti a 
un tros de carrer. S’ha de fer la consulta 
jurídica.  

Insisteix en la problemàtica de Golden Parc S’ha fet actuacions al local i es tornarà a fer si 
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(Joaquim Valls) pel que passa a l’entorn, 
baralles, consum d’alcohol i drogues, etc... 
 

es necessari, de manera coordinada (GU i 
ME).  

Via Julià, amb Joaquim Valls proliferació de 
múrids. També cal podar els arbres ja que 
n’hi ha força pulgó.  
 

Es pren nota 

Els veïns de Almagro 15o som persones 
vulnerables que patim extorsió per part d’un 
veí de la finca. Necessitem solucions dignes. 
 

Es va intentar comprar el bloc i es no es va 
poder tancar la compra. Es trasllada a 
habitatge la situació actual. 

Plaça Joan Riera , problema amb els usos. 
Jocs infantils en mal estat, restes de orina, 
beguda al carrer etc... que es pensa fer? 
Nomes s’actua de manera reactiva. 
 

Compliment de les ordenances de civisme i 
millorar l’agilitat en les sancions.  
Remodelació dels  carrers i dinamització de 
les places afectades.  

Preocupació per la continuïtat de PdB Pla de Barris continuarà com a partida 
especial. El 24 esta garantit i el 25 la previsió 
es mantenir la  dotació. Actualment es Laia 
Bonet la responsable, davant la baixa de Luis 
Rabel.  

Estat del PAD, quan es comença.  Al gener s’inicia el procés participatiu que 
previsiblement s’ha d’aprovar al segon 
plenari del 24. Si no s’arriba a un pacte de 
govern que permeti aprovar els pressupostos, 
s’ha de continuar amb la prorroga això 
implicarà una reducció del 7% del pressupost 
de Districte.  

Cal acord polític,  i un nou pressupost. De de 
l’AVV s’aposta tb pel canvi del nom del barri 
de Verdun pel del Verdum (amb m) s’està 
fent ja campanya i recollint suports, es farà 
arribar pels canals oportuns.  
 

Es recull. 

Cal millorar la visibilitat de la comunitat 
gitana al barri.  
 

El projecte 9barris conviu treballa per aquest 
objectiu 

Demanda per millorar la neteja del Parc 
Oliveres.  
 

Es pren nota 

Es dona per acabat el Consell a les 20:30h.  

 


